
1 

 

Acta de la 2a reunió del subcomitè de seguretat i salut d’altres centres, dilluns 06 de maig de 2024  

 
ACTA 

 
REUNIÓ DEL SUBCOMITÈ DE SEGURETAT I SALUT D' ALTRES CENTRES 

(SAC) 
 

Data: dilluns, 06 de maig de 2024 
Número: 2024SAC02 
Horari: 10:06-11:47h 
Lloc: Plataforma Teams 

 
Ordre del dia: 
 
1. Aprovació de l’acta anterior  
2. Presentació d’informes, Identificació i Avaluacions de riscos, Planificacions i seguiment de 

mesures correctores i d’altra documentació.  
3. Quadre seguiment actuacions  
4. Precs i preguntes 

 
 
Documentació adjunta: veure Annexos 
 
Assistents: 
 
Per la corporació: 
 
Antoni M. Solanes Segura, que actuarà com a President d’aquest Subcomitè  
Juana Barber Rosado 
Xavier Pons Claret excusa la seva absència  
Jaume Bosch Navascues excusa la seva absència 
Maria Mercedes Arranz de Gracia 
Pilar Morales Serrano 
Francisco Daniel Paul Escartin en substitució del Sr. Xavier Pons Claret 
 
Com a delegats de prevenció:  
Yashina Pérez Serrano  
Segismundo Serrano Gutiérrez 
Albert Carreras Aran  
Telm Busquets Bosch, excusa la seva absència (baixa) 
Ramon Maria Altisent Pedrós 
Laura Solà Martínez 
Jorge Caba Valiente 
Manuel Leonardo Jurado Luque com assessor amb temes generals 
 
Com a assessors:  
Concepció Minguet Salvadó   
Montserrat Arráez Carrión 
Astrid Sánchez Vázquez 
Ramon Vicente García, excusa la seva absència (baixa) 
Roser Marés Muxí  
Jordi Godayol Lafont  
Santiago Comas 
Gloria Portell Delgado, excusa la seva absència (formació) s’incorpora a les 11.40h 
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Cristina Rosso Galan 
 
Pren acta de la sessió: Vanesa Pose Ruano 
  
 
Desenvolupament de la sessió 
 
Inici: 10h 06’ el Sr. Solanes comença la sessió informant de les persones de la corporació que 
han excusat la seva absència i confirmant la presència de les persones que els substitueixen i 
d’aquelles persones que s’afegeixen a aquesta sessió. 
 
Sense més preàmbuls dona pas al següent punt sobre l’aprovació de l’acta anterior. 
 
Primer punt. Aprovació de l’acta anterior:  
 
El Sr. Solanes pregunta si hi ha cap comentari sobre l’acta anterior. No hi ha cap comentari ni 
suggeriment per part dels assistents, per la qual cosa es procedeix a l’aprovació de l’acta de 
la sessió del 12 de febrer de 2024. 
 
A continuació, el Sr. Solanes dona pas al segon punt del dia. 
 
Segon punt. Presentació d’informes, Identificació i Avaluacions de riscos, 
Planificacions i seguiment de mesures correctores i d’altra documentació: 
 
El Sr. Solanes, dona pas al bloc de documentació presentada. 
 
El Sr. Solanes comença amb la documentació referent a la Gerència de Serveis de 
Biblioteques sobre les Mesures de fums dièsel conductor bibliobús Montau i La Mola. 
 
El Sr. Segismundo Serrano indica que quan es va demanar realitzar els mesuraments de fum 
feien referència, no només a realitzar-les quan el bus està en funcionament, sinó també, en els 
locals i volia saber si es podrien fer. La Sra. Astrid Sánchez, explica que es van realitzar 
mesuraments ambientals als locals de Vic i Vilafranca, que és on estan ubicats més bibliobusos 
i altres vehicles, i van sortir correctament pel que es va determinar que no hi havia risc pels 
treballadors que estaven fent les seves tasques en aquestes instal·lacions. A banda d’això, en 
aquells informes, es proposaven dues mesures: una d’elles la instal·lació d’un indicador de 
concentració de fums dièsel configurat a un cert volum de ppm que un cop arribat s’engegués 
la ventilació per extreure els fums al recinte quan entraven i sortien i a més, un altre límit de 
concentració per quan hi hagués més entrades de vehicles a part dels bibliobusos.  
 
El Sr. Segismundo Serrano pregunta si aquestes mesures seran extrapolables a la resta de 
locals de bibliobusos, vies locals i de Parcs Naturals. La Sra. Astrid Sánchez indica que a altres 
Gerències o Serveis ho desconeix. 
 
La Sra. Concepció Minguet afegeix que les mesures a Vic es van fer perquè al local hi ha 
personal que es queda a treballar durant tota la jornada, no així en d’altres locals que no hi ha 
personal ni afectació durant tota la jornada laboral. 
 
El Sr. Segismundo indica que a vegades sí hi ha personal, itinerant, que es queda al local i 
que per aquest motiu es demanaven els mesuraments de fums al local.  
 
El Sr. Solanes indica que quedi a la llista de peticions per tal que la Oficina de PRL ho analitzi. 
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Sense cap altre comentari el Sr. Solanes dona pas a la documentació referent a la Gerència 
de Serveis d’Infraestructures Viàries i Mobilitat: l’Avaluació de riscos Inespecífica Nau 
Calldetenes, Nau de Malloles i la nova nau de Manresa. 
 
El Sr. Manuel Leonardo Jurado  pregunta per què no s’ha avaluat el risc d’altes temperatures 
ni el risc de presència d’éssers vius. Indica també, que a la nau de Manresa es presenten 
deficiències importants pel que la planificació i s’hauria de fer amb celeritat. 
 
El Sr. Jordi Godayol indica que aquests riscos sí es troben avaluats dintre de les avaluacions 
específiques dels llocs de treball i explica que aquestes avaluacions inespecífiques s’avaluen 
els riscos que afecten a les instal·lacions del edifici i les condiciones en aquest. 
 
El Sr. Solanes continua amb la següent documentació referent a Parcs Naturals: Avaluació de 
Riscos Inespecífics Les Masuques Parc del Foix, Avaluació de Riscos Inespecífics La Mola 
Parc Sant Llorenç i l’Estudi Ergonòmic per a la manipulació manual de càrregues al Parc de 
Sant Llorenç. 
 
El Sr. Manuel Leonardo Jurado indica que en aquest cas, tot i ser una avaluació inespecífica, 
sí es troba avaluat el risc d’altes temperatures i d’éssers vius a l’informe de La Mola, tot i que 
tampoc apareixen en l’informe de Les Masuques.  
 
La Sra. Montserrat Arráez explica que l’edifici de La Mola és diferent a les naus de vies locals 
ja que és un edifici a l’exterior i a més,  també s’ha avaluat el recinte i per tant s’havien d’avaluar 
aquests dos riscos. 
 
Sense cap altre comentari el Sr. Solanes dona pas a la següent documentació que fa 
referència als informes de prevenció associats a Parcs Naturals: Manteniment eslingues  Parc 
Sant Llorenç, Incidents març Sant Miquel del Fai i l’Avaluació de riscos mitjans mecànics i 
manuals Parc de Sant Llorenç. 
 
El Sr. Segismundo Serrano vol saber com es troba actualment Sant Miquel del Fai en 
referència a la caiguda de roques i branques i sobre les eslingues indica que pensava que 
s’havia de fer referència a la caducitat d’aquestes i a l’informe només es parla del 
deteriorament i estat general de les eslingues. 
 
El Sr. Manuel Leonardo Jurado sobre l’Avaluació de riscos mitjans mecànics i manuals Parc 
de Sant Llorenç pregunta si les mesures que apareixen seran extrapolables a altres parcs. 
 
La Sra. Montserrat Arráez indica que el recinte de Sant Miquel del Fai es troba tancat i s’ha fet 
un estudi per solucionar els problemes detectats a l’informe i es troben en procés de licitació. 
Pel que fa a les eslingues, el que s’ha de fer és seguir les instruccions del fabricant i fer un bon 
manteniment d’aquestes. Sobre la pregunta del Sr. Manuel Leonardo Jurado, la Sra. 
Montserrat Arráez indica que quan es fa un informe en un dels Parcs és perquè s’ha detectat 
allà però sempre és d’aplicació a tots els parcs sempre que sigui la mateixa feina. 
 
La Sra. Juana Barber indica que a Sant Miquel del Fai s’ha fet un decret d’emergència per fer 
les obres de contenció del talús i el que també s’ha fet és canviar el protocol per actuar davant 
dels riscos geològics, el qual s’ha passat a Edificació per actualitzar el Pla d’Emergència tenint 
en compte aquest protocol. Confirma que les zones afectades es troben tancades a Sant 
Miquel del Fai i no hi ha accés per part dels treballadors.  
 
El Sr. Albert Carreras pregunta com es realitza la comunicació a tots els parcs per tal que 
s’apliquin les mesures reflectides als informes. 
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La Sra. Juana Barber indica que fins ara es feia a través dels Directors dels Parcs, però no pot 
garantir que hi hagi hagut una bona comunicació i que a partir d’ara es centralitzarà des de 
Barcelona. 
 
Sr. Manuel Leonardo Jurado pregunta, si arrel de l’avaluació de manipulació de càrregues, hi 
haurà canvis en els procediments de treball que afecten a tots els parcs i com es farà aquesta 
comunicació del nou procediment a tots els implicats. 
 
La Sra. Juana Barber aclareix que es farà per part de la Gerència de Serveis d’Espais Naturals, 
a través de la Unitat de Logística. 
 
El Sr. Solanes passa a la següent documentació referent als informes de planificació i en 
concret a la planificació de mesures correctores del bibliobús de La Mola corresponent a la 
Gerència de Serveis de Biblioteques. 
 
No hi ha cap comentari per part dels assistents.  
 
El Sr. Solanes dona pas a les següents planificacions corresponents a Parcs Naturals que fan 
referència a les sonometries del Garraf, Montnegre, Montesquiu, Montseny i Sant Llorenç. 
 
El Sr. Segismundo Serrano comenta que s’ha d’anar substituint les màquines de combustió 
per màquines elèctriques i d’altra banda indica que quan es fan visites hi ha màquines noves 
o màquines que no es troben al llistat de les sonometries i voldria que es fes un repàs per tal 
de tenir-les en compte en properes sonometries. 
 
La Sra. Montserrat Arráez comenta que abans de fer la sonometria des de la OPRL es sol·licita 
un llistat de maquinària al parc per tal que s’actualitzi. Indica que si hi ha constància de que hi 
ha màquines noves que informin amb antelació de quines són per tal de fer correctament la 
feina.  
 
El Sr. Jordi Caba proposa que des de Logística quan es compra nova maquinària es fes un 
comunicat a la OPRL per tal que actualitzés el llistat. 
 
La Sra. Juana Barber en referència a la substitució de maquinària de combustió per maquinària 
elèctrica indica que des de la Gerència estan en aquesta línia. També, en referència a la 
comunicació a la OPRL de l’adquisició de nova maquinària indica que es mirarà de fer algun 
procediment per tal que des de la Gerència s’informi directament i que no depengui dels propis 
treballadors. 
 
El Sr. Manuel Leonardo Luque, en referència a la planificació de mesures correctores del 
bibliobús de La Mola, indica que falta planificar la mesura relacionada amb el canvi de panys 
per altres més segurs pels treballadors.  
 
La Sra. Astrid Sánchez respecte a la mesura correctora referent al canvi de panys al bibliobús 
de La Mola per altres de més segurs, indica que sí es troba la mesura dintre de la planificació 
i que està planificada per al segon semestre de 2024.  
 
Sense cap altre comentari pel que fa als informes de planificació el Sr. Solanes dona pas als 
informes d’Avaluació de riscos de l’ORGT: Avaluació de Riscos Viladecans i Sant Boi. 
 
El Sr. Segismundo Serrano indica que tot i el teletreball hi ha menys llocs de treball al centre 
de treball de Sant Boi que personal treballant. 
 
La Sra. Roser Marés informa que és un criteri del teletreball i que el dia de la visita hi havia 
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taules buides, pel que no s’ocupen totes les taules. 
 
El Sr. Solanes dona pas als informes de prevenció / planificació de l’ORGT: AR Cubelles 
Complementària condicions ambientals febrer 2024, Planificació mesures preventives Sant Boi, 
Planificació Viladecans i Mataró resposta comunicat de risc soroll. 
 
El Sr. Segismundo Serrano indica que a Cubelles el CO2 està molt alt i per altra banda indica 
que als informes d’il·luminació es podria posar els nivells mesurats al costat de l’avaluació com 
adequat o inadequat per tal de veure-ho més clar.  
 
La Sra. Roser Marés indica que en el cas de temperatura i humitat sí hi ha una taula amb els 
valors de referència però en el cas de la il·luminació no ho té clar i indica que si no apareix es 
modificarà per tal que aparegui en propers informes. 
 
La Sra. Yashina Pérez que en l’informe de Sant Just Desvern apareixien humitats i pregunta 
en quin estat es troben. 
 
El Sr. Santiago Comas informa que pel que ell coneix encara no s’han arreglat les humitats 
però l’informe ha estat traslladat a Coordinació que és qui ha d’implementar les mesures.  
 
El Sr. Manuel Leonardo Jurado indica que les humitats en el centre de Sant Just ja fa molt de 
temps.  
 
La Sra. Roser Marés indica que no tenen una fàcil solució perquè no saben d’on venen, però 
que s’està treballant per tal que s’arregli. 
 
El Sr. Segismundo Serrano indica que no se li ha contestat en referència als alts nivells de 
CO2 mesurats a la oficina de Cubelles. La Sra. Roser Marés informa que s’ha informat a 
Coordinació però no han donat resposta.  
 
El Sr. Segismundo Serrano pregunta si les mampares que hi ha a les taules de la oficina de 
Sant Just són tan segures com altres que estan instal·lades d’una altra forma. Per altra banda, 
indica que en tots els informes hi ha problemes de sorolls i pregunta si s’està intentant 
solucionar aquest tema. 
 
El Sr. Santiago Comas comenta que les mampares a simple vista es veien bastant estables i 
es troben collades a la taula i no van veure un risc com per avaluar-lo. No obstant, ho 
preguntaran. Sobre el soroll és un problema que hi ha a les oficines, en algunes més que en 
altres. Informa que des de Coordinació s’ha demanat un informe específic a una consultora 
per buscar solucions definitives. Des del Servei de Prevenció s’ha posat de manifest aquest 
problema a través d’aquests informes.  
 
El Sr. Manuel Leonardo Jurado demana al Sr. Solanes que el tema de les humitats de la oficina 
de Sant Just Desvern aparegui en el quadre de seguiment per tal de fer un seguiment dels 
treballs que es facin. Sr. Solanes accedeix a incloure aquest tema al quadre de seguiment. 
 
La Sra. Roser Marés afegeix sobre les mampares de Sant Just confirma que es troben collades 
i son estables. 
 
El Sr. Solanes dona pas als documents referents als simulacres a la ORGT. 
 
El Sr. Solanes dona la paraula al Sr. Segismundo Serrano que indica que de forma general no 
es contesta en menys de 2 minuts, que el polsador no funciona, no el troben, etc., Sobre la 
paraula clau indica que hi ha informes que indiquen que és necessària en d’altres que no. Volia 
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preguntar si es pot aclarir aquest tema i informar als treballadors i si li poden aclarir el tema 
dels polsadors, dels temps de resposta, etc., 
 
El Sr. Solanes suggereix que passi directament les consultes a la oficina de prevenció de 
l’organisme per tal que estudiïn els casos i donin resposta. 
 
El Sr. Solanes dona la paraula a la Sra. Yashina Pérez que comenta que els polsadors no 
acaben de funcionar correctament, s’encallen i pregunta si es podria posar algun altre sistema. 
 
La Sra. Roser Marés en referència al sistema del polsador volia comentar que aquest tema ho 
porta el Gabinet de Seguretat i passarà nota i si creuen oportú que es personin a la propera 
reunió del Subcomitè. Afegeix que es fa un manteniment periòdic, cada tres mesos i es proven, 
és possible que no sigui suficient però el manteniment es fa i és conscient d’aquests problemes 
que s’han comentat en aquesta reunió. En quan al tipus de sistema és el Gabinet de Seguretat 
qui escull el tipus i per tant els informaran. 
 
El Sr. Santiago Comas indica que seria convenient que aquestes preguntes es facin a la 
propera sessió de la Comissió de Seguretat a la qual assisteixen el Delegats i el Gabinet de 
Seguretat i els hi podran donar resposta. 
 
El Sr. Segismundo Serrano torna a sol·licitar aclariment sobre la paraula clau. El Sr. Santiago 
Comas informa que ho va preguntar i li van comentar que era una cosa que es feia abans i el 
Gabinet de Seguretat li va indicar que és un procediment obsolet però que hi ha gent que 
encara ho fa servir pel que sembla que és una cosa que no està clara.  
 
El Sr. Santiago Comas informa que durant la sessió no s’ha parlat del Comunicat de risc i 
entén que és un tema important que vol comentar. Informa que al març va anar amb un 
consultor especialista i que es va detectar que al sostre, a la part interior, no havia aïllant que 
minvés el soroll per tant, com a mesura s’ha proposat col·locar aquest aïllant per tal de resoldre 
el problema d’aquesta oficina i veure si també passa el mateix a d’altres. A l’informe es planteja 
també, sempre a través de Coordinació, la possibilitat de modificar les mampares. Aquestes 
es van posar en temps de pandèmia i han anat bé per aquesta raó de ser però a estat un 
problema pel soroll, ja que el soroll rebota en el vidre. També s’ha proposat mesures 
organitzatives per evitar puntes de feina. Finalment, sobre el tractament del soroll sempre es 
recomana col·locar superfícies absorbents, posar cortines, mobiliari absorbent, etc., Informar 
que tot això s’està treballant amb Coordinació que, per la seva banda, també està realitzant 
un estudi exclusiu d’aquest tema en varies oficines.  
 
El Sr. Solanes dona la paraula al Sr. Manuel Leonardo Jurado que comenta que a la oficina 
de Mataró no hi ha un vidre sinó un metacrilat, on s’ha posat vidre és a la oficina de Viladecans. 
A l’anterior reunió, indica, que va sol·licitar si es podria canviar aquestes mampares i posar 
com les que s’havien col·locat a Viladecans i informa que la Sra. Roser Marés va comentar 
que s’havia de veure si la mesura havia funcionat per tal de fer-la extensible a altres oficines. 
Pregunta si ja s’ha fet aquesta comprovació i ha estat positiva per tal de modificar la mampara 
a Mataró. 
 
El Sr. Santiago Comas indica que a Mataró la mampara és de vidre i no metacrilat. Pel que fa 
a la oficina de Viladecans, aclareix que el que s’ha posat és una mampara de vidre que permet 
una millor comunicació perquè hi ha un forat que permet l’entrada del soroll i després un altre 
vidre en paral·lel, que s’ha de foradar, el que permetria millorar el tema del soroll.  
 
La Sra. Roser Marés confirma que les mampares que són de seguretat són de vidre i afegeix 
que a Viladecans el que s’ha fet és foradar el vidre, però encara no acaba de funcionar. Millora, 
però no és suficient. Falta foradar l’altre vidre per tal de veure si millora l’acústica del tot, però 
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encara no s’ha fet tot i que està reclamat a Coordinació. Per tant, a dia d’avui no es pot 
determinar que aquesta és una solució vàlida per a la resta d’oficines. 
 
El Sr. Santiago Comas afegeix que la instal·lació de l’aïllant al sostre està demanada a la 
brigada.  
 
La Sra. Yashina Pérez volia saber quan podria trigar aquesta instal·lació de l’aïllament. El Sr. 
Santiago Comas indica que ho preguntarà. 
 
Sense altra comentari al respecte, ni sobre la resta de documentació, el Sr. Solanes dona per 
finalitzat aquest punt i passa al tercer punt de l’ordre del dia. 
 
 
Tercer punt. Quadre seguiment actuacions  
 
El Sr. Solanes dona pas al quadre de seguiment d’actuacions. 
 
Punt 1 referent al tema del CAE Diputació – Ajuntaments pel que fa a la prestació de serveis 
de biblioteques la Sra. Pilar Morales indica que no es disposa de la documentació de la 
biblioteca de Sant Fost de Campsentelles tot i que s’ha reclamat varies vegades. Tampoc es 
disposa de la documentació de les noves biblioteques tot i que s’ha demanat la documentació 
i estan pendents de rebre-la. 
 
No hi ha cap comentari per part dels assistents.  
 
El Sr. Solanes dona pas al Punt 2. Sobre el tema de l’Escola de Teixit de punt de Canet de 
Mar. Degut a que no hi ha representants de la Subdirecció d’Edificació, el Sr. Solanes demana 
a la Sra. Vanesa Pose fer lectura del correu electrònic que en Jaume Bosch ha fet arribar amb 
la informació referent a aquest tema i el qual s’exposa a continuació: 
 
Referent a ESCOLA DE TEIXITS DE CANET DE MAR en relació amb la Millora de la 
il·luminació i climatització. Actualitzo la informació: 
 
En aquests moments, s’està pendent de la resolució de l’Ajuntament. Simultàniament, 
s’iniciarà la fase d’exposició pública. Un cop finalitzi el termini reglamentari d’aquesta fase, es 
procedirà a l’aprovació del projecte. Posteriorment, després de la seva aprovació, es posarà 
en marxa la fase de licitació. 
 
No hi ha cap comentari al respecte per part dels assistents. 
 
El Sr. Solanes passa al següent punt del quadre de seguiment. 
 
Punt 3. Sobre el tema del Protocol de càrrega i descàrrega camió-grua referent a 
Infraestructures viàries, el Sr. Solanes demana si algú vol comentar alguna cosa. El Sr. 
Francisco Daniel Paul Escartin indica que no hi ha cap novetat. Encara falta per recollir les 
signatures d’alguns treballadors conforme han rebut aquest protocol però s’està treballant en 
això. 
 
Sobre el Punt 4, en referència a les incidències en relació al desconfort tèrmic a algunes de 
les biblioteques de la Xarxa, la Sra. Pilar Morales indica que a dia d’avui no s’ha rebut cap 
comunicat per part dels treballadors sobre desconfort tèrmic.  
 
En relació al Punt 5 Sobre el tema referent a les biblioteques sobre la redacció del Protocol 
d’agressió verbal/física als treballadors de la Diputació la Sra. Pilar Morales indica que no hi 
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ha cap novetat al respecte, continua igual, en mans de l’OPRL i Gabinet de Seguretat. La Sra. 
Concepció Minguet afegeix que s’està avançant en el tema però encara no està finalitzat. 
 
Punt 6. Referent a la Coordinació d'Activitats Empresarials Parcs Naturals. La Sra. Juana 
Barber informa que s’ha fet un nou protocol. El CAE passa a ser gestionat per la Gerència de 
Serveis d’Espais Naturals, Unitat de logística i ja s’ha començat a aplicar. Indica que es pot 
passar aquest protocol a la OPRL i als Delegats. També informa que es preveu disposar d’un 
tècnic de PRL a la Gerència ja que hi ha molta feina al respecte. 
 
Punt 7. Sobre l’Avaluació de Riscos Parc del Foix (Les Masuques) la Sra. Juana Barber indica 
que actualment encara hi ha deficiències, s’ha fet i presentat un projecte al personal, personal 
de la OPRL i Delegats de Prevenció. La Gerència començarà la tramitació de les actuacions 
previstes al projecte. Com es tracta d’un contracte menor la Sra. Juana Barber preveu que es 
podria començar amb les obres en un mes. 
 
Punt 8. Estat de les obres de l'Espai Natural de Sant Miquel del Fai. Sr. Solanes comenta que 
ja s’ha tractat prèviament en la sessió aquest tema i pregunta si algú vol afegir alguna cosa 
més. No hi ha cap comentari per part dels assistents, per la qual cosa el Sr. Solanes continua 
amb el següent punt del quadre de seguiment. 
 
Punt 9. Sobre l’estat de deficiències del manteniment de Biblioteques la Sra. Pilar Morales 
indica que no hi ha més noticies respecte a la biblioteca de Badalona. 
 
La Sra. Laura Solà demana informació sobre el problema de rates mortes que hi ha a la 
Biblioteca de La Mina. La Sra. Pilar Morales informa que s’ha demanat un informe a 
l’Ajuntament i indica que no hi ha personal ni haurà personal de la Diputació fins que no 
s’arregli el problema.  
 
El Sr. Segismundo Serrano demana que quan hi hagi canvis de centre o condicions dels 
treballadors s’informi als Delegats ja que indica que no es fa. 
 
Punt 11. Nous plans d’emergència ORGT. El Sr. Santiago Comas indica que es van enviar a 
actualitzar 74 plans d’emergència i s’han rebut 23 plans. S’han fet totes les visites i està 
pendent que la consultora enviï els que falten. 
 
Punt 12. Sobre les sonometries a ORGT. El Sr. Santiago Comas indica que s’han fet mesures 
puntuals a la oficina de Mataró (74dB) valor elevat per una oficina. D’acord al Real Decret no 
s’hauria de fer cap acció, però cal fer-la perquè hi ha una recomanació que a oficines sigui de 
55dB per tant, s’està treballant amb accions com les realitzades a les oficines i que ja s’ha 
comentat en aquesta sessió. La Sra. Roser Marés afegeix que tal i com s’ha comentat 
mitjançant el comunicat de risc és un tema que s’està treballant. 
 
El Sr. Manuel Leonardo Jurado indica que un mesurament és un moment puntual i que per 
tant, és possible que en altres moments, amb més treball, es superi el valor de 80dB. Informa 
que ja hi ha personal sensible. Indica que s’hauria de fer una bona inversió, especialment a 
Mataró ja que és una de les oficines amb més problemes de soroll. 
 
El Sr. Santiago Comas indica que el soroll pot ser molt variable, que el mesurament es va fer 
durant tota la jornada laboral, i sí és possible que en moments puntuals pugui ser més elevat 
del que s’ha mesurat. Indica que es continuaran fent mesuraments i seguir insistint en millorar 
les condicions. 
 
El Sr. Ramón María Altisent en referència a la actuació que farà la brigada a la oficina de 
Mataró que ha comentat el Sr. Santiago Comas durant la sessió referent a la instal·lació 
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d’aïllant al sostre a la zona del nucli, pregunta si a la zona del públic hi ha alguna altra proposta. 
 
El Sr. Santiago Comas indica que el consultor va fer dues propostes: la instal·lació d’aïllament 
i, per altra banda, la instal·lació de cabines d’atenció al públic, amb sostre aïllant i amb 
intercomunicador (sempre que sigui possible per temes de privacitat). Aquesta última proposta 
ha estat traslladada a Coordinació, però requereix d’una inversió important i ha d’anar en línia 
amb l’estudi que està fent Coordinació per la seva banda. La Sra. Roser Marés afegeix que 
l’aïllament es col·locarà també a la zona d’atenció al públic. 
 
Punt 13. Sobre l’adquisició d’una nova oficina a Gavà, el Sr. Santiago Comas explica que el 
primer que es va proposar en aquesta oficina va ser una reforma de l’àrea d’atenció al públic, 
augmentant la sala d’espera dels contribuents, per evitar les esperes al carrer. Afegeix que 
sobre aquesta reforma va parlar amb Coordinació i es va fer una visita on va exposar la seva 
opinió referent a que podria empitjorar el problema de l’acústica a la oficina i a més es reduiria 
un espai de treball, per tot això, informa que, de moment, aquesta reforma es troba parada. 
 
Punt 14. Sobre les males olors a la oficina de El Prat, la Sra. Roser Marés informa que es 
tracta d’un problema de la comunitat. Es troben debatent amb la Comunitat com es pot donar 
solució. Indica que s’ha d’arreglar unes baixants. L’arxiu està tancat i buit i amb els baixants a 
la vista. 
 
Sense cap altre comentari per part dels assistents el Sr. Solanes dona per finalitzat aquest 
punt de l’ordre del dia. 

 
Quart punt. Precs i preguntes 
 
El Sr. Solanes, abans de donar pas al torn de precs i preguntes, presenta a la Sra. Cristina 
Roso convidada per a presentar un projecte referent a millorar la comunicació dins dels 
Subcomitès de Seguretat i Salut. Un canal de comunicació i reservori d’informació que ha de 
permetre millorar l’activitat de la OPRL i Delegats i que si té èxit es farà extensible a la resta 
de Subcomitès i al Comitè de Seguretat i Salut. 
 
El Sr. Solanes dona la paraula a la Sra. Concepció Minguet que comença la seva intervenció 
donant les gràcies al Sr. Solanes i a la Sra. Vanesa Pose per la iniciativa i proposta de fer ús 
d’una comunitat virtual de prevenció de riscos i presenta a la Sra. Cristina Roso, companya de 
la OPRL, tècnica de Prevenció de Riscos Laborals i la persona que ha estat treballant en el 
disseny de la Comunitat Virtual i que explica en aquesta sessió com funciona i com s’anirà 
treballant. 
 
El Sr. Solanes dona la paraula a la Sra. Cristina Roso que comença amb la presentació del 
projecte i prova pilot. Informa que aquest projecte ja ha estat presentat al Comitè de Seguretat 
i Salut i l’objectiu és tenir un espai on compartir la documentació i la informació, crear fòrums 
de consulta i de participació i millorar la comunicació entre els membres. Informa que 
actualment ja es disposa de la documentació de 2023 fins la referent a aquesta última sessió. 
Continua exposant que aquest projecte començarà al SAC, amb la idea de fer-la extensible a 
la resta de Subcomitès i al CSS de forma progressiva. 
 
A continuació, explica com funciona la Comunitat. Indica que hi ha dos blocs; un principal de 
Prevenció de Riscos i un altra bloc específic per a cada Subcomitè. 
 
Per últim, la Sra. Cristina Roso explica com es podrà fer la recerca de documentació dintre de 
la Comunitat Virtual, per data de sessió, per Gerència, Serveis, etc., Informa que es farà una 
formació més extensa. 
 



10 

 

Acta de la 2a reunió del subcomitè de seguretat i salut d’altres centres, dilluns 06 de maig de 2024  

La Sra. Cristina Roso pregunta si hi ha algun dubte al respecte. La Sra. Concepció Minguet 
demana si es pot posar la direcció de la Comunitat Virtual al xat de la sessió. La Sra. Cristina 
Roso informa de la direcció a la Comunitat Virtual. 
 
El Sr. Solanes dona les gràcies a la Sra. Cristina Roso i convida a la resta d’assistents a entrar 
a la Comunitat Virtual i fer preguntes, proposar millores, etc., per tal que sigui un èxit aquesta 
prova pilot. 
 
El Sr. Solanes dona la paraula al Sr. Manuel Leonardo Jurado que pregunta si els tècnics de 
prevenció de la ORGT poden accedir a la Comunitat Virtual. La Sra. Cristina Roso indica que 
sí i afegeix que també està penjada la documentació referent a la ORGT. 
 
El Sr. Solanes, abans de donar pas al torn de precs i preguntes, comunica als assistent que al 
juliol, amb motiu de la seva jubilació, deixarà les seves funcions com a Subdirector de Logística 
i per tant, com a President del SAC. Vol donar les gràcies a tots per la participació i implicació 
en aquest Subcomitè i especialment a tots els Delegats actuals i els que han anat passant i 
també, dona les gràcies a la Sra. Concepció Minguet, la Sra. Vanesa Pose i Sra. Astrid 
Sánchez per tota l’ajuda per garantir la funcionalitat del Subcomitè.  
 
A continuació, el Sr. Solanes dona pas al torn de precs i preguntes i dona la paraula al Sr. 
Manuel Leonardo Jurado que comença amb bones paraules per l’acomiadament del Sr. 
Solanes del Subcomitè. El Sr. Solanes li agraeix i dona la paraula al Sr. Segismundo Serrano 
que comença la seva intervenció amb bons desitjos per a la nova etapa del Sr. Solanes i inicia 
el torn de precs i preguntes fent referència a les humitats de les oficines de Sant Just Desvern 
i comenta que també hi ha greus humitats a Manlleu i altres llocs, com El Prat, i volia deixar 
constància. 
 
El Sr. Solanes dona la paraula al Sr. Albert Carreras que comença agraint i felicitant la forma 
de treballar del Subcomitè, especialment dona reconeixement al President, al Sr. Solanes, i li 
desitja que tingui una bona nova etapa. Continua la seva intervenció informant del poc espai 
que disposen les dones als vestuaris femenins ubicats al Parc Natural del Montnegre. 
Respecte el Bibliobús Montau, el Sr. Albert Carreras vol comunicar que els informes 
d’avaluació de riscos no arriben al personal, sembla ser que passa a més bibliobusos. Proposa 
que de la mateixa manera que la Sra. Juana Barber ha comentat que tot es gestionarà des de 
la Gerència, si seria possible fer el mateix des de la Gerència de Serveis de Biblioteques per 
millorar la comunicació amb el personal. També pregunta si s’ha resolt el problema que tenen 
els bibliobusos per a passar les ITV. Per últim, sobre el botó de pànic que es troba a la cabina, 
proposa que es col·loqui a la taula per tal de tenir fàcil accés en cas de ser necessari. 
 
El Sr. Solanes dona la paraula al Sr. Segismundo Serrano que pregunta si els bibliobusos 
tenen botó del pànic, ja que el que tenen és botó d’emergències, i demana que s’instal·li botó 
de pànic als bibliobusos. El Sr. Solanes intervé per esclarir la diferència entre botó del pànic i 
d’emergències, aquests últims instal·lats en tota la flota de vehicles de la Diputació com a 
mesura d’emergència i el botó del pànic que fa referència al desenvolupament de les activitats 
del personal al bibliobús i que s’escapa de la funcionalitat dels botons d’emergència per a la 
conducció. 
 
El Sr. Solanes dona la paraula al Sr. Manuel Leonardo Jurado que pregunta si les 
planificacions de les oficines de Montgat i Badalona ja s’han realitzat i si ja s’han passat als 
respectius Ajuntaments per tal d’implementar les mesures i comenta que voldria fer el 
seguiment d’aquestes dues oficines. 
 
El Sr. Solanes dona la paraula a la Sra. Roser Marés que dona resposta a la pregunta del Sr. 
Segismundo Serrano respecte les humitats de Manlleu. Informa que la Sra. Gloria Portell va 
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fer visita a Manlleu, indica que parlaran amb ella per donar resposta. Sobre les humitats a la 
oficina de El Prat, les humitats més importants es trobaven a l’arxiu que és el que s’ha comentat 
durant la sessió, i que a dia d’avui esta pendent d’arreglar, però tota la resta que hi havia estan 
solucionades.  
 
El Sr. Santiago Comas en referència a les oficines de Montgat i Badalona informa que s’han 
fet arribat els informes als Ajuntaments, però no sap en quin punt es troba. Indica que passarà 
consulta i donarà la informació i insistirà en cas que no s’hagin realitzat. 
 
La Sra. Juana Barber abans de la seva intervenció vol agrair al Sr. Solanes la forma de portar 
el Subcomitè i agraeix el temps compartit. Continua la seva exposició donant resposta al Sr. 
Albert Carreras sobre el problema d’espai als vestuaris femenins del Parc Natural del 
Montnegre i informa que està prevista l’ampliació dels vestuaris. 
 
El Sr. Solanes dona la paraula al Sr. Manuel Leonardo Jurado que pregunta sobre les 
planificacions de les oficines de Montgat i Badalona si estan fetes per l’Ajuntament i en cas 
que no, si insistiran en que les facin i el termini del que disposen per fer-la. 
 
El Sr. Santiago Comas li indica que es posaran en contacte amb ells, insistiran, però està en 
mans del Servei de Prevenció corresponent ja que es troba a les seves mans la implementació 
d’aquestes mesures. 
 
La Sra. Gloria Portell, que s’acaba d’incorporar a la reunió, afegeix sobre les humitats a la 
oficina de Manlleu que van evidenciar que a la zona de l’arxiu hi ha una columna bufada i una 
part de la paret de la oficina que també i es van fer fotos, però encara no ha pogut parlar amb 
el Sr. Santiago Comas al respecte ja que la visita va ser divendres passat. 
 
El Sr. Segismundo Serrano indica que en la seva visita a la oficina de Manlleu va poder 
observar que en la porta de seguretat és molt fàcil obrir-la des de fora, i li van comentar que 
això és habitual a moltes oficines, pregunta si és veritat això. Pel que fa a la oficina de El Prat, 
pregunta si el problema de la rampa ja està solucionat. La Sra. Roser Marés sobre la rampa 
indica que està pendent, es troben en tràmits amb l’Ajuntament. 
 
El Sr. Solanes demana si hi ha algú que vulgui afegir alguna cosa més. Cap dels assistents té 
cap comentari a afegir. 
 
La Sra. Concepció Minguet pren la paraula per agrair al Sr. Solanes tot el treball realitzat per 
gestionar el Subcomitè durant aquests anys com a President del mateix. El Sr. Solanes agraeix 
les bones paraules de tothom i comenta els canvis que a nivell de distribució i àmbit d’aplicació 
es podrà veure afectat el Subcomitè, especialment fa referència a la ORGT. 
 
Sense res més a afegir per cap dels assistents el Sr. Solanes dona per tancada la sessió a les 
11:47h. 
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Annexos  
 

Núm Annexos Data document Unitat Organitzativa 

Quadre de seguiment 
1 2024SAC02 QUADRE DE SEGUIMENT. xls 02.02.2024 SDLO 
Avaluació de riscos 

2 GSB_IP098_2024 Mesures fums dièsel conductor BB 
Montau 19/04/2024 Gerència Serveis 

Biblioteques 

3 GSB_IP221_2023 Mesures fums dièsel conductor BB 
La Mola.v3 02/03/2024 Gerència Serveis 

Biblioteques 

4 IVM 03 2024_AR Inespecífica Nau 
Calldetenes_IV17_3341_R4 02/04/2024 

Gerència Serveis 
d’Infraestructures viàries i 
mobilitat 

5 IVM 04 2024_AR Inespecífica Nau 
Malloles_IV17_3342_R1 08/04/2024 

Gerència Serveis 
d’Infraestructures viàries i 
mobilitat 

6 IVM 10 2024_AR Inespecífica Nau nova 
Manresa_IV17_3343_R1 17/04/2024 

Gerència Serveis 
d’Infraestructures viàries i 
mobilitat 

7 FO 01 2024 AR Inespecífic Les Masuques Parc del 
Foix Id0068 R3 18/03/2024 Parcs Naturals 

8 SLL 04 2024 Avaluació riscos La Mola Parc Sant 
Llorenç id 0011 R4 25/03/2024 Parcs Naturals 

9 SLL IP022 2024 Ergonòmic manipulació manual de 
càrregues_Parc Sant Llorenç 08/02/2024 Parcs Naturals 

Informes Prevenció 

10 SLL IP039 2024 Manteniment eslingues_Parc Sant 
Llorenç 09/04/2024 Parcs Naturals 

11 SMF_IP070_2024_Incidents març_Sant Miquel del 
Fai 15/03/2024 Parcs Naturals 

12 SLL_IP020_2024_Avaluació riscos mitjans mecànics i 
manuals Parc Sant Llorenç 15/02/2024 Parcs Naturals 

13 CEM_02_2024 IP Avaluació riscos eliminació envasos 
amb formol 20/03/2024 Centre d'Estudis del Mar 

(Sitges) 

Planificacions informes de prevenció 

14 GSB_IP288_2023 Planificació mesures correctores 
Bibliobús la Mola n/d Gerència Serveis 

Biblioteques 

15 GAF IP227 2023 Retorn Planificació Sonometria 
Garraf n/d Parcs Naturals 

16 MTG IP228 2023 Retorn Planificació Sonometria 
Montnegre n/d Parcs Naturals 

17 MTQ IP230 2023 Retorn Planificació Sonometria 
Montesquiu n/d Parcs Naturals 

18 MTY IP231 2023 Retorn Planificació Sonometria 
Montseny n/d Parcs Naturals 

19 SLL IP229 2023 Retorn Planificació Sonometria Sant n/d Parcs Naturals 
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Llorenç 
Avaluacions de riscos  ORGT 
20 Av Riscos Viladencans 06/03/2024 ORGT 
21 Avaluació Riscos Sant Boi 2024 13/02/2024 ORGT 
Informes d’estat ORGT 
22 2024NP007 Sant Joan Despí Estat Oficina 02/05/2024 ORGT 
23 2024NP008 Sant Just Desvern Estat Oficina 02/05/2024 ORGT 
24 2024NP009 Esplugues de Llobregat Estat Oficina 02/05/2024 ORGT 
Informes Prevenció /Planificació ORGT 

25 AR CUBELLES Complementària condicions 
ambientals febrer 2024 14/02/2024 ORGT 

26 Planificació mesures preventives Sant Boi n/d ORGT 
27 Planificació Viladecans n/d ORGT 

28 2024NP001 Mataró resposta comunicat de risc 
soroll 02/05/2024 ORGT 

Simulacres ORGT 
29 simulacre Argentona 20240228 28/02/2024 ORGT 
30 simulacre Caldes de Montbui 20240313 13/03/2024 ORGT 
31 simulacre Calella 20240220 20/02/2024 ORGT 
32 simulacre Canet de Mar 20240315 15/03/2024 ORGT 
33 simulacre Granollers 20240313 13/03/2024 ORGT 
34 simulacre Les Franqueses del Vallès 20240322 22/03/2024 ORGT 
35 simulacre Malgrat de Mar 20240315 15/03/2024 ORGT 
36 simulacre Mataró 20240228 28/02/2024 ORGT 
37 simulacre Montcada i Reixach 20240418 18/04/2024 ORGT 
38 simulacre Palau S 20240313 13/03/2024 ORGT 
39 simulacre Parets del Vallès 20240322 22/03/2024 ORGT 
40 simulacre Pineda 20240220 20/02/2024 ORGT 
41 simulacre Premià de Mar 20240412 12/04/2024 ORGT 
42 simulacre Sant Adrià del Besòs 20240301 01/03/2024 ORGT 
43 simulacre Sant Celoni 20240228 28/02/2024 ORGT 
44 simulacre Tordera 20240220 20/02/2024 ORGT 
45 simulacre Vilassar de Mar 20240412 12/04/2024 ORGT 
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